
Notulen OC (oudercommissie) overleg 12 november 2024, 20:00 uur 

 

Locatie: De Vlinderboom 

Aanwezig: Bas, Manolya (beide De Vlinderboom), Judith, Monique, Eline en Maggie (alle vier OC) 
Notulen: Maggie 

 

1. Agendapunten doornemen 

 

2. Tarieven 

Aan de hand van gegevens van de branche, KOVnet en de boekhouder, zijn de tarieven voor 2025 
berekend. In 2023 is er bij het berekenen van de tarieven van 2024 gestreefd naar een bedrag met 
maximale teruggave van de belastingdienst. Achteraf gezien was dat te krap in verband met een flinke 
belastingaanslag die nog over 2022 bleek te gaan, de loonstijgingen en de aanschaf van airco’s. Dat 
ging ten koste van de spaarbuffer die bestemd is voor de verbouwing.  
 

Komend jaar worden ook weer loonstijgingen verwacht. Bas heeft rekening gehouden met de 
calculatie van 5,3 tot 7,3% kostenontwikkeling en heeft de tarieven op 6,3 gemiddeld. 
De 52 weken contracten gaan naar € 10,80 per uur 

De 40 weken contracten gaan naar € 10,85 per uur 

Dat is een behoorlijke stijging ten opzichte van dit jaar, maar na een inventarisatie over de tarieven 
van andere aanbieders in Goirle, blijkt De Vlinderboom hiermee nog ver eronder te zitten.  
 

Met de aanstaande verbouwing en vernieuwing van het interieur in 2026 zal er ook meer comfort 
geboden gaan worden. De komst van de airco’s zorgt ook voor een aangenamer klimaat voor zowel 
kinderen als medewerkers. En er wordt nu gekeken naar groepshulp om te ondersteunen met o.a. 
schoonmaak, het klaarmaken van maaltijden, het klaarzetten en opruimen van de bedjes e.d.. 
 

Bas mailt de brief over de nieuwe tarieven eerst nog ter controle naar de OC leden.  
 

3. Sinterklaasviering 

De afgelopen jaren bleek dat gezinnen het ten tijde van de kerstviering te druk hebben. Daarom 
wordt nu gekozen voor een sinterklaasviering met schminken, knutselen, liedjes zingen, lopen er 
Pieten rond en is er wat lekkers te eten en drinken.  
Er komt een aparte kerstactiviteit voor de kinderen, zonder ouders. De OC komt met het idee van een 
kerstlunch waarbij ieder kind wat lekkers te delen mee neemt, zoals op scholen ook vaak gebeurt.  

4. Fotograaf 
Ze zitten in dubio of het aanbieden van portretfoto’s nog haalbaar is. Er gaat enorm veel tijd in zitten 
om het allemaal te organiseren en coördineren, vele kinderen vinden het enorm spannend en het 
aantal afgenomen foto’s is laag gebleken afgelopen jaar. De vraag is: wat is de behoefte van ouders? 

Er worden tegenwoordig al meer foto’s in de KOV net app gedeeld. Wellicht is het leuk om een 
fotograaf een paar ochtenden foto’s te laten maken van de kinderen terwijl ze spelen. Dus minder 
onrust voor het “verplicht stil zitten en poseer moment” en veel minder belasting op de groepen en 
leidsters qua organisatie.  
Er zal een enquête naar de ouders gestuurd worden om hun wensen te inventariseren. 

 



5. Airco’s 

Gezien de steeds warmere zomers, is er vervroegd voor gekozen voor de aanschaf van airco’s. Er is 
gekozen voor stille exemplaren die in de plafonds hangen en vlot kunnen koelen en verwarmen. Ze 
hebben afwasbare roosters en zijn zelf te onderhouden. Zo lopen we niet het risico groepen verplicht 
te moeten sluiten op de hete dagen.  

6. Castillo & verbouwing 

Er is een werkgroep waarin uit iedere groep een leidster deelneemt, samen met Bas en Manolya. De 
werkgroep is naar de showroom geweest en heeft daar de meubels kunnen zien, voelen en 
uitproberen. 
De planning is er nu op gericht om in de zomervakantie van 2026 te verbouwen. Bas overweegt nog 
om in die paar weken de opvang te verhuizen naar een andere locatie. Hij is nu in gesprek met ’t 
Schrijverke. De OC vraagt zich af of verhuizen wel handig is. Is het in de zomervakantie niet mogelijk 
om een paar weken te sluiten? Als je ouders tijdig erover informeert en de werkzaamheden zo strak 
mogelijk ingepland worden, brengt dat mogelijk minder onrust dan alles moeten verhuizen naar een 
locatie die onbekend is voor de kinderen.  
Ze gaan erover nadenken. 
In de tussentijd is er nog dringend behoefte aan vakmensen voor de vloer en het schilderwerk.  
 

7. Afscheid Ilona als OC-lid & vacature OC 

Aangezien Ilona’s kindje 4 geworden is, is ook Ilona gestopt als lid van de OC. Bas heeft vandaag een 
bedankje naar Ilona gebracht voor haar bijdrage aan de OC. Er is daarmee een vacature ontstaan voor 
een nieuw OC lid. De OC zorgt dat er een tekst aangeleverd wordt die in de nieuwsbrief meegenomen 
kan worden. 
 

8. Mandy 

Mandy is sinds haar vertrek een paar keer op bezoek geweest. Ze heeft inmiddels haar draai 
gevonden bij haar nieuwe werkgever en blijft beschikbaar voor ons om in te vallen, indien dat nodig 
is. Heel fijn! 

9. Inhaal- en wisseldagen 

Bas en Manolya merken weinig verschil sinds de procedure voor inhaal- en wisseldagen veranderd is. 
Er zijn wel wat instellingen in KOV net aangepast en er zijn nog steeds wat onhebbelijkheden in het 
systeem, waar aan gewerkt wordt.  
Nieuw is de toevoeging van de wachtlijst als men wil ruilen en een dag bv vol zit.  

10. ARBO rondje 

Na een rondje lopen door alle ruimtes zijn een paar kleine aandachtspunten genoteerd, die Bas op 
korte termijn kan oppakken. Verder ziet alles er keurig uit.  
 

11. Volgend overleg 

11 maart om 20:00 uur bij De Vlinderboom. 
 

12 Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

 

 


